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2012:49 Interpellation av Tomas Rudin (S) om möjlighe-

terna att behålla golfträningsanläggningen vid 

Årstafältet 

Dnr 328-1720/2012 

 

 

I utkanten av Årstafältets sydöstra hörn ligger en av Stockholm få öppna golf-

träningsanläggningar. Den består av en drivingrange och en mindre övnings-

bana. Anläggningen är helt öppen för allmänheten och syftar till att utbilda nya 

golfare så att de får behörighet att spela på de stora golfklubbarnas banor. 

Många är de Stockholmare som slagit sina första bollar på Årstafältet och idag 

är anläggningen en av de mest frekventerade i södra Stockholm. Nyligen har 

anläggningen rustats upp och stora investeringar gjorts i träningsanläggningen.  

 I samband med att staden planerar att anlägga en stadspark på Årstafältet 

har frågan rests om golfanläggningen kan vara kvar. Då anläggningen idag tar 

en relativt liten yta i ett trafikstört läge av fältet borde det vara möjligt om 

parken utformas så att denna fritidsaktivitet integreras som en del av det nya 

landskapet, 

 

Min fråga till Idrotts och stadsbyggnadsborgarrådet Regina Kevius är mot 

bakgrund av ovanstående: 

-Ser idrotts- och stadsbyggnadsborgarrådet någon möjlighet att låta Årsta-

fältets golfanläggning vara kvar även efter det att en ny stadspark anlagts 

på Årstafältet? 

-Vad avser idrottsborgarrådet gör för att säkerställa att en öppen verksam-

het, som vänder sig till en golfintresserad allmänhet utan klubbmedlem-

skap, kan finnas i Stockholms södra delar? 

 

 

Stockholm den 26 november 2012 

Tomas Rudin 


